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Dotazník spokojenosti s MŠ Kurandové 2020/2021 

Celkem 48 odpovědí 

Dotazníkové šetření mělo za úkol zjistit, jaká je spokojenost dětí a rodičů v naší mateřské škole. 

Celkem se zapojilo 48 respondentů, což je cca 50% z celkového počtu oslovených respondentů. 

Dotazníkové šetření bylo zcela anonymní. Závěrečná zpráva poskytuje výsledky z otázek, které 

respondentům byly položeny.  

Všem rodičům děkujeme za upřímné odpovědi a také pochvaly, které jste nám napsali. 

Všechny náměty a připomínky budou zohledněny v organizaci a v dalším plánování mateřské 

školy.  

Po zhodnocení dotazníkového šetření, jsme mile potěšeni z vašich převážně kladných 

odpovědí a moc si této skutečnosti vážíme.  

Velký kus dobré práce odvedli v tomto školním roce naše paní učitelky, asistentky, ale také 

všichni provozní zaměstnanci. Věříme, že výstupy z dotazníkového šetření jsou také pro vás 

dobrou zpětnou vazbou a budete s dětmi i nadále docházet do mateřské školy rádi a spokojeni.  

 

Těšíme se ve školním roce 2021/2022 na spolupráci a společné zážitky.    

 

       Celý kolektiv mateřské školy Kurandové   
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Otázka č. 1  

 

 

 

Otázka č. 2  
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Otázka č. 3  

 

Komentář: Vodní prvky jako bazén nebo mlhoviště není z hlediska bezpečnosti dětí a 

umístění na zahradě reálné. Paní učitelky mají k dispozici mobilní mlhovadlo, které při 

hezkém počasí často využívají.  

Venkovní tatry jsou uložené ve venkovních domečcích, taktéž je paní učitelky s dětmi 

využívají. Při těchto aktivitách klademe velký důraz na bezpečnost dětí. Při velkém počtu dětí 

na zahradě je někdy nemožné, aby se projel každý, ale i tak se snažíme dětem vycházet 

vstříc.   

 

Otázka č. 4  

 

Komentář: Děkujeme.   
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Otázka č. 5  

 

Komentář: Škola se zastřešeným stojanem na kočárky nebo koly zatím nepočítá.  

 

Otázky č. 6  

 

Komentář: Individuální schůzky v příštím školním roce určitě budou. Jelikož byl tento školní 

rok z důvodu vládních opatření ohledně Covidu náročný, bohužel jsme nezrealizovali více 

společných aktivit.  
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Otázka č. 7  
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Otázka č. 8  
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Otázka č. 9  

 

Otázka č. 10 
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Otázka č. 11 

 

Komentář: V příštím školním roce bychom rádi navázali spolupráci s agenturou na kroužky 

RYTMIK. Věříme, že si z nové rozšířené nabídky zájmových aktivit vyberou chlapci i děvčata.    
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Otázka č. 12    

  

Otázka č. 13  
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Otázka č. 14  

 

Otázka č. 15  

 

Komentář: To nás velmi těší, děkujeme.  
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Otázka č. 16 

 

Otázka č. 17  

 

Otázka č. 18  
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Otázka č. 19  
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Otázka č. 20 

 

Otázka č. 21  

 

Otázka č. 22 
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Otázka č. 23  

 

Otázka č. 24  

 

 Otázka č. 25  
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Otázka č. 26  

 

Otázka č. 27  
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Otázka č. 28  

 

Otázka č. 29  

 

 

Otázka č. 30  
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Otázka č. 31  

 

Otázka č. 32  

 

 

Otázka č. 33 
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Otázka č. 34 

 

Otázka č. 35  

Máte nějaký další vzkaz pro paní ředitelku, paní učitelky či pro ostatní provozní pracovníky?  

Děkujeme!  

Budete nám chybět  

Dekujeme! ;)  

Ať se všem moc daří i v dalších letech a mají je děti rádi ,i tu školku jako moje dcera Sofinka které se ze školky vůbec 

nechce :-) ale musí protože je předškolacka :-)  

Děkuji paním učitelkám Lucce, Anetě a Lence moc za ty dva roky, které Viky v Žabičkách strávil, budeme na to oba rádi 

vzpomínat. Je vidět, že je pro vás vaše práce posláním a určitě jste Vikymu pomohly se lépe zorientovat v kolektivu dětí a 

připravit ho na další roky.  

Moc děkuji, za péči a vzdělaní které se detem dostavá. Opravdu vidim pokroky snad ve vsem.  

Děkujeme moc za to, jak se krásně a laskavě o děti staráte, kolik znalostí a dovedností jim každý den předáváte. Monča to 

u vás miluje a jsme za to moc rádi.  

velké díky za jejich práci 

DĚKUJEME! A prosíme nerozdělujte nám Terezku s Verunkou. Loni jsme přišli o Lucku, nechceme pořád změny.   

Nemam 

Děkuji za skvělou práci!  

Moc rádi bychom zachovali učitelský tým Želviček 

Chtěla bych velmi poděkovat za vaši práci v tomto velmi nestandartním školním roce!!!  

Ano. Jste všichni moc úžasní, klobouk dolů před vámi. Budete nám chybět.  

Možná se více zaměřit na problematičtější děti a jejich stavy lépe řešit. Děti si často stěžují, že je  …. bije, je zlý. Nelze si 

nevšimnout, že paní učitelky více zaměstnává... Ale chápu, že to není veřejná věc, jak chování takového žáka řešíte. Je to 

citlivé téma, které zůstává mezi školkou a rodiči. Nicméně je to i hodně diskutované téma mezi námi rodiči.  Děkujeme. Je 

nám to moc líto, situaci jsme řešili celý školní rok. Byla svolána schůzka s  rodiči, kde byli i zástupci stěžujících si rodičů. 

Situaci řešíme nadále i ve spolupráci s SPC. 

Pro paní ředitelku - v souvislosti se situací kolem covidu jsme nebyli spokojeni s předávanými informacemi ze strany 

vedení školky. Mnohdy jsme nevěděli, v jaké třídě bylo podezření na covid - ať u dítěte nebo personálu. Jak se má potom 

rodič rozhodnout, zda dítě do školky dát nebo ne, zda je pobyt pro něj bezpečný. A ani jsme nedostávali informace o 
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výsledcích testů u osob, které byli v karanténě, i když jste to několikrát slibovali. Stačilo přece jen poslat informace o po čtu 

osob v jednotlivých třídách a zda jsou pozitivní nebo ne. Konkrétní jména samozřejmě nikdo nepotřebuje vědět. Obecně se 

nám zdá, že celou situaci kolem covidu školka spíše podceňovala - spojování tříd např. na spaní, zavedení 

respirátorů/roušek až v úplně krajním případě (alespoň uklízečky a kuchařky při pohybu po MŠ měly nosit respirátory v 

podstatě od začátku školního roku, kdy se situace začala zhoršovat). Nešlo jen o ochranu našich dětí, ale přece i Vás 

samotných. Syna jsme několikrát nechali raději doma, protože nám nepřišlo bezpečné ho do školky posílat.  Děkujeme za 

připomínku. Pokud z Vaší strany situace vypadá tak, že jsme ji podcenili, je nám to velmi líto, ale veškerá rozhodnutí 

musíme řešit z vícero pohledů a vždy jsme jednali v souladu s nařízením MZd, doporučením MŠMT a dle nejlepšího vědomí 

a svědomí. I pro nás byla většina rozhodnutích těžkých. Spojování tříd bylo maximálně omezeno, ale v  případě že chybí 

50% zaměstnanců a chtěli jsme školku ponechat otevřenou po celou provozní dobu, leckdy nezbývalo jiné řešení.  

Děkujeme za Vaši práci, uvědomujeme si, že to nemáte jednoduché...   

... paní zastupující ředitelka odvádí svou práci na 1*........a paní učitelky co máme v kockách jsou skvělé, Anet a Jituš 

známe dlouho a Janička je také moc milá a v pohodě......  

Vzkaz pro p.ředitelku: při přijímacím řízení zohlednit souhlas a pochopení  rodičů programu "ZS" (vyšší bodové 

ohodnocení). (Při pohovoru se ujistit, že se s ním ztotožňují a dokáží se spolupodílet na výchově dítěte v tomto duchu.) 

Vzkaz pro vedoucí ŠJ: oceňujeme nadstardantní práci při sestavování jídelníčku (pestrost, vynalézav ost, šetření na 

správných místech, dopřání dětem občasných "dobrot")   Děkujeme za připomínku, bohužel kritéria pro zápis do MŠ jsou 

dána a nelze je měnit. 

Za nás vše bezva, volby školky rozhodně nelituji.  

Se školkou jsem spokojená (viz předchozí odpovědi). Velice oceňuji koncept věkově smíšených tříd a inkluzivní přístup 

školky. Všem pracovníkům školky velký dík za jejich práci. A pokud to bude aspoň trochu možné, nechte nám prosím paní 

učitelky Veroniku s Terezkou.  

Moc si vasi práce vážíme a jsme se školkou velmi spokojeni.  

Děkuji - to vystihuje vše nejlépe 

Pani učitelky sov moc šikovne)))  

Děkujeme za vaši práci :-). Šarlotka je vždycky nejvíc nadšená z řízené činnosti, pak doma povídá, co nového se dozvěděla.  

 

Moc děkujeme, že se tak pěkně a citlivě staráte o naše děti.  

Děkujeme všem za jejich náročnou práci!  

Velmi děkujeme za milý přístup a intenzivní práci paní učitelek. :)  

Moc děkujeme za tuhle báječnou školku, konkrétně paní učitelky z Veverek a paní ředitelku Sašu 

ne, velice děkuji, že na moje prosby či pochybnosti bylo okamžitě reagováno a že kdykoli jsme do školky přišly s tím, že 

dcera má nějakou obavu, tak mi paní učitelka pomohla dceři pomoci ji rozptýlit.   

Moc děkujeme za každodenní úžasnou péči a starost. Velmi si vážím, že tuto školku mohu doporučovat dalším maminkám. 

 

Na plese pre predskolaky sme sa s viacerymi maminkami zhodli, ze je nefer, ze nadim malym detom nemozme dat ano 

tycinku zo stole na obcerstveni a pani riaditelka si bez problemov zoberie ote seba, svojich pribuznych a dite. Pro priste 

budme prosim fer. Děkujeme za připomínku, z chyby se poučíme. 
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Otázka č. 36  

 

 


